
Kommentarer till förslaget om Budget  2021

Kanske man kommentera det stora undeskottet på fastighetssektionen? Tillfälligt stort underhåll? 

Jan Angner 

__________________________________________________________________________________

Avgiftshöjningarna på Herstaberg måste stoppas. 

Owe Kågesten

__________________________________________________________________________________

Jag ser inte att det finns någon investeringspost för VASnedskär alls under 2021, eller är eventuella 
förberedande åtgärder under hösten inkluderade i någon post? Hade gärna haft kalkylen från VA-projektet 
bredvid för att få sammanhanget, även om den inte är helt hållbar längre. Men: Jag har samtidigt fullt 
förtroende för att styrelsen har full koll här! 

Geidne, Anna 

____________________________________________________________________________________


